
Referat Sentralstyremøte – 27.05.2021

Tilstede: Annette Drangsholt, Joachim Svendsen, Monica Samland Lund, Ruth Gravdal,
Cathrine Pettersen, Fiona Druett, Ketil Vestrum Einarsen, Sonja Lillevik, Elin Maria
Lilloe-Wall og Janicke Mathisen

Referent: Janicke Mathisen

Sted: TEAMS

Saksliste

Saksnr. Saksinformasjon Ansvar

28/21 Godkjenning av saksliste

Sakslisten godkjennes

Annette

29/21 Godkjenning av referat

Referatet godkjennes

Annette

30/21 Konstituering:

Annette ønsket velkommen, og deltakerne presenterte seg

selv og sine interesseområder.

Følgende oppgaver ble fordelt:

● Økonomiansvarlig: Monica Samland Lund

● FFO kontakt: Annette Drangsholt (Styreleder) og Elin

Maria Lilloe-Wall (sekretariatsleder)

● Funkiskontakt: Cathrine Pettersen

● Regionale Helseforetak: 

o Helse Vest: Ruth Gravdal

o Helse Midt: Fiona Druett

o Helse Nord: Sonja Lillevik

o Helse Sør-Øst: Ketil Vestrum Einarsen

● Senterrådet Nevsom: Autisme utfases fra Nevsom,

ettersom ASD ikke betegnes som sjelden diagnose.

Annette fortsetter i senterrådet til dette fases ut.

● Epilepsi: Joachim Svendsen

● Likepersonsansvarlig: Cathrine Pettersen

● Stiftelse DAM: Annette Drangsholt (Styreleder) og Elin

Maria Lilloe-Wall (sekretariatsleder)

● Hjernerådet: Annette Drangsholt

Det vil bli sendt ut taushetserklæring til de nye

styremedlemmene og varamedlemmer for underskriving.

Arbeidsutvalget (AU) har bestått av leder Annette, nestleder

Joachim, økonomiansvarlig Monica og Elin sekretariatsleder

Annette



som sekretær. Det vurderes til neste gang hvorvidt flere skal

delta i AU.

Styret vurderer muligheten for å innføre Regionkontakter i

sentralstyret for lokallagene, slik at et styremedlem blir

ansvarlig for en region. Det bør legges en strategi for hvordan

og hva dette vil innebære, og klare retningslinjer for hva man

kan kontakte regionalkontakten om, og hva man skal kontakte

sekretariatet om. Det vurderes til neste gang hvorvidt noen

ønsker å innføre dette.

31/21 Økonomi og medlemsrapport

Regnskap per 30. april med prognose

Elin presenterte regnskapet per 30. april med prognose.

Rapporten ble tatt til orientering.

Vedtak: Medlemskontingenten reduseres til halv pris per 1.

september.

Medlemsrapport

Det er sendt ut avklaringsbrev til medlemmer som ikke har

betalt. Antall betalte medlemmer er høyere i år enn i fjor.

Elin/Janicke

32/21 Informasjon fra administrasjonen:

● Høstleir for ungdom 8-10 oktober

Vi har fått innvilget penger fra Bufdir til å gjennomføre en

høstleir for ungdom mellom 16-20 år. Informasjon sendes

ut i Autisme i dag, per e-post, på hjemmeside og

Facebook.

www.autismeforening.no/hostleir

● Treff for voksne med ASD 5-7 november

Ressursgruppen og Ellen holder i arrangementet.

Sentralstyret ønsker å åpne for mulighet til å ha med

ledsager.

Vi har fått et godt tilbud fra Scandic Helsfyr, og takker ja til

det.

● Hjemmeside og Veiviser/kunnskapsguide – støttet av

Stiftelsen Dam

Prosjektgruppen er godt i gang. Prosjektgruppen består av

Joachim Svendsen, Fiona Druett, Kristin Kramås, Elin Maria

Lilloe-Wall og Janicke Mathisen. Ellen Gjesti, Kristin

Kramås, og resten av faglig råd vil skrive tekster.

Sentralstyret vil bli orientert og konferert fortløpende.

Elin/Janicke

http://www.autismeforening.no/


● Likepersonsfilmer – støttet av Stiftelsen Dam

Marie Storjord som har jobbet mye med

likepersonsarbeid, skal lage manus til filmene. Helene

Kværnø skal bli intervjuet. Innspillingen vil bli gjort i

august. Scooter media skal stå for filmproduksjonen.

● Bemanning

Autismeforeningen har to ansatte; Trude Stenhammer og

Ellen Støa. Orgservice bistår med sekretariatsleder og

annet administrativt arbeid. Det er Elin Maria Lilloe-Wall

og Janicke Mathisen som jobber mest med AiN. Orgservice

får en ny ansatt, Susanne Angel-Olsen i august som har

autismefaglig kompetanse.

● Søknader/rapporteringer

Vi har rapport til Lotteri- og stiftelsestilsynet. Vi søker om

momskompensasjon i august.

● Høringer:

o Høring, retningslinje og pakkeforløp, ADHD
Sekretariatet sender ut informasjon om dette, og

setter opp et arbeidsmøte i juni.

o Språklov (kommer – ukjent frist)

o NOU om utenforskap og inkludering i arbeids- og

samfunnsliv (kommer – ukjent frist)

o NOU Utviklingshemmedes rettigheter (kommer –

ukjent frist)

33/21 Strategiutvalget – orientering

Det ble diskutert hvorvidt man bør få flere medlemmer inn i

strategiutvalget, da man etter Landsmøte har fått flere

representanter fra Sentralstyret. Lokallagene har blitt gitt

muligheten til å stille representanter, og vil bli inkludert i

strategiutvalget. Sentralstyret ønsker derfor å fortsette med

den opprinnelige sammensetningen av strategiutvalget.

I tillegg til strategiutvalget ønskes det å få en ekstern person til

å lede prosessen. Sentralstyret diskuterte flere kandidater. Jan

Heitman har gjort mange strategiprosesser og har lang

erfaring. Kjenner AiN gjennom vedtektsarbeidet. Han har gitt

et tilbud for å bistå.

Vedtak: Sentralstyret takker ja til tilbudet

For å få flere perspektiver ønskes også en ekstern deltaker i

utvalget. Sentralstyret landet på å spørre Bård Standal om han

har kunne tenke seg å sitte i utvalget. Bård har lang erfaring fra

Fiona



strategi - og organisasjonsarbeid. Fiona spør om han har

kapasitet og avklarer honorar.

Man prøver å få til et digitalt oppstartsmøte i juni.

Fysisk møte planlegges 17.-19. september.

34/21 Arendalsuka 16. – 19. august

Vi har booket et stort møterom i Arendal. Takeda har blitt

spurt om de vil sponse møterom. Møtet vil være i 1,5 time

inklusive pause. Vi har holdt av hotellrom i Kristiansand.

Det vil være viktig å bruke NOUen og se på hele

autismetilbudet. Det er flere aktive medlemmer i

Autismeforeningen i området. Sekretariatet fortsetter

planleggingen.

Elin

35/21 Henvendelser fra Hordaland

Vedtak: Saken utsettes til neste møte.

Annette

36/21 Flugger farge – samarbeid

Vi har blitt kontaktet av Flugger Farge for å kunne gi rabatt til

Autismeforeningens medlemmer.

Vedtak: Saken utsettes til neste møte.

Fiona

37/21 Møter og invitasjoner:

● Møte med NEVSOM og de regionale helseforetakene 9.

juni. Kl. 14.30-.16.30.

De regionale helseforetakene vil overta ansvaret fra

NEVSOM. Annette Drangsholt, Ruth Gravdal og Elin

Lilloe-Wall blir med på møtet.

● Representant/brukermedvirker i referansegruppen

Epilepsi Regionale Helseforetak 10. juni

Brukerrepresentant med barn med epilepsi. Annette

Drangsholt stiller.

Annette/Elin

38/21 Eventuelt

Neste møte: 14. juni kl. 18-21


